

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, November 28, 1991

(6)

[Text]

The Sub-Committee of the Standing Committee on Justice and the Solicitor General on National Security met at 3:40 o'clock p.m. this day, in Room 308, West Block, the Vice-Chairman, Derek Lee, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Derek Lee and Derek Blackburn.

Other Member present: John Nunziata.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Philip Rosen, Senior Analyst.

Witness: From the Canadian Security Intelligence Service: Raymond Protti, Director.

In accordance with its mandate under Standing Orders 110 and 111, an examination of the Order in Council appointment of Raymond Protti, as the Director of the Canadian Security Intelligence Service. — Sessional Paper No. 343-6/13D (*deemed referred on Friday, November 8, 1991, pursuant to Standing Order 32(6)*).

Raymond Protti made an opening statement and answered questions.

At 5:05 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

Richard Dupuis

*Clerk of the Sub-Committee***PROCÈS-VERBAL**

LE JEUDI 28 NOVEMBRE 1991

(6)

[Traduction]

Le Sous-comité de la sécurité nationale du Comité permanent de la justice et du solliciteur général se réunit à 15 h 40, dans la salle 308 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Derek Lee (*vice-président*).

Membres du Sous-comité présents: Derek Lee et Derek Blackburn.

Autre député présent: John Nunziata.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, analyste principal.

Témoin: Du Service canadien du renseignement de sécurité: Raymond Protti, directeur.

Conformément aux articles 110 et 111 du Règlement, le Sous-comité entreprend d'examiner la nomination, par décret, de Raymond Protti au poste de directeur du Service canadien du renseignement de sécurité. — Document parlementaire n° 343-6/13D (*renvoyé d'office le vendredi 8 novembre 1991, conformément au paragraphe 32(6) du Règlement*).

Raymond Protti fait un exposé et répond aux questions.

À 17 h 05, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Sous-comité

Richard Dupuis